
Protokół nr XLIX/2022 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 31 maja 2022 r.  

w godz. 15:00 do 17:00 w Gminnym Ośrodku Kultury i Sportu w Małej Nieszawce. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Ryszard Kryszewski 

5. Aleksandra Rębacz 

6. Alina Sobecka 

7. Marcin Sobiech 

8. Katarzyna Streich 

9. Jadwiga Szczygielska 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ireneusz Śmiechowski 

13. Ewa Tarkowska 

14. Arkadiusz Wyrzykowski 

15. Dorota Krychowiak 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia:  

a) stwierdzenie quorum,  

b) przyjęcie porządku obrad.  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad  zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022  

(druk nr 1),  

b) wyrażenia woli przejęcia przez gminę Wielka Nieszawka odcinków dróg lokalnych 

planowanych do realizacji przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w ramach 

budowy drogi ekspresowej S10 (druk nr 2), 

c) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 ( druk nr 3), 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022-2025   

(druk nr 4).  

 

 

 

 



Przerwa          

 

3. Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał.  

5. Interpelacje i wolne wnioski.  

6. Zakończenie sesji.                                                 

 

 

AD.1  

a) XLIX sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wioletta Szymańska. 

 Na wstępie powitała Pana Wójta, Panie i Panów Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców 

gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 15, 

 co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii.  

 

b) Przewodnicząca Rady zapytała czy zgłaszane są uwagi, wnioski w sprawie zmiany porządku 

obrad.  

Pan Wójt – zgłosił wniosek formalny o  wycofanie druku nr 2.  

Radna Ewa Tarkowska - zgłosiła uwagę dotyczącą braku protokołów 

Przewodnicząca Rady – udzieliła odpowiedzi 

Radna Aniela Grela – wzięła udział w dyskusji na temat wniosku 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny Pana Wójta o wykreślenie 

druku nr. 2  

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak,  

Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech,  

Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski,  

Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

Katarzyna Streich 

NIEOBECNI:0 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła wniosek 

formalny i wykreśliła druk nr 2 z porządku obrad 

 



Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad po zmianach.  

 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak,  

Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech,  

Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski,  

Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW:0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Katarzyna Streich 

NIEOBECNI:0 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła zmieniony 

porządek obrad.  

 

 

a) AD.2  

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022. (druk nr 1) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.   

Radna Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwały.  

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – opinia Komisji Rewizyjnej nad projektem zmieniającym uchwałę  

w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie GWN na rok 2022. Komisja Rewizyjna w dniu 30.05.2022 r.,  

po dyskusji i wyjaśnieniach od pracownika merytorycznego wydała opinię pozytywną nad 

projektem uchwały, jednocześnie zaznaczając, iż program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

na rok 2023 zawierał tylko punkty realizacji wymagane Ustawą o ochronie zwierząt. Takie 

rozwiązanie ułatwiłoby funkcjonowanie tego programu na terenie naszej gminy, bez konieczności 

wprowadzania każdorazowo zmian w ciągu roku w poszczególne uchwały. 

   

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Aniela Grela 

Radny Mieczysław Kociucki 

Pani Katarzyna Streich 



Odpowiedzi udzielili: 

Pani Skarbnik 

Pan Wójt 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 1). 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, 

Aleksandra Rębacz , Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski , Ewa Tarkowska,  

Arkadiusz Wyrzykowski 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

Aniela Grela 

NIEOBECNI:0 

 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLIX/282/2022).  

 

b) WYCOFANO Z PORZĄDKU OBRAD 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Wójta o wprowadzenie  

w temat projektu uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na rok 2022. 

(druk nr 3) 

Pan Wójt – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Radna Katarzyna Streich – opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie zmian budżetu Gminy Wielka 

Nieszawka z dn. 30.05.2022r. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie punkt: 

„3. Wprowadza się w rozdz. 60016 inwestycje rozpoczętą w latach ubiegłych pn. „Budowa 

wiaduktów i przystanków kolejowych w bydgosko-toruńskim obszarze metropolitalnym BiT-City 

- Bydgoszcz” na kwotę 50.000,00 zł w związku z koniecznością uzyskania certyfikatów 

zgodności dla podsystemów i składników interoperacyjności WE w kolejnictwie.” 

„5. Wprowadza się po stronie dochodów i wydatków budżetowych w dziale 801, kwotę 15.737,00 

zł, z przeznaczeniem na realizacje dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, 

wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. Środki te 

pochodzą z Funduszu Pomocowego Ukrainie. Zadania będą realizowane przez Szkołę 

Podstawowa w Małej Nieszawce w wysokości 6.874,27 zł, Szkołę Podstawową w Cierpicach w 

wysokości 5.164,34 zł oraz Przedszkole w Małej Nieszawce w wysokości 3.698,39 zł.” 



„6. Zwiększa się w rozdz. 80104 środki o kwotę 60.000,00 zł z przeznaczeniem na regulowanie 

płatności za wychowanie przedszkolne poza gminą. W wyniku zwiększenia liczby dzieci 

korzystających z wychowania przedszkolnego w przedszkolach poza gminą.” 

„7. Dokonuje się zwiększenia środków w rozdz. 85154 o kwotę 70.998,76 zł. w związku z 

niewykorzystanymi środkami w roku 2021. Środki te pokryte zostaną przychodami par.905  

z przeznaczeniem na realizacje zadań Gminnej Komisji do Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii.” 

„8. Dokonuje się zwiększenia wydatków w rozdz. 90005 w kwocie 15.106,16 zł tytułem zwrotu 

środków w związku z rezygnacją z udziału w projekcie pn. „Wspieranie wytwarzania i 

dystrybucji energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych (mikroinstalację)”.” 

„10. Wprowadza się w rozdz. 92695 inwestycję pn.” Budowa dwóch altan ogrodowych na działce 

o nr ewid.215/12 w miejscowości Cierpice” w łącznej kwocie 98.202,09 zł w tym kwota 

62.485,00 zł finansowana ze środków UE a kwota 35.717,09 zł stanowi wkład własny gminy.” 

Jednocześnie Komisja Rewizyjna po dyskusji z kierownikiem inwestycji Sławomirem Błachem 

na temat punktów inwestycji pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 100969C ul. Topolowa w MN w 

łącznej kwocie 371.784,22 zł” oraz inwestycji pn. „Remont ul. Topolowej w MN o łącznej 

kwocie 279.020,76” wydała opinię pozytywną zaznaczając jednocześnie, że w momencie kiedy 

środki finansowe będą wyższe w wyniku rozstrzygnięć poprzetargowych, te inwestycje należy 

zwrócić ponownie do prac na komisjach w celu rozpatrzenia pod względem gospodarności 

celowości wykonania tych inwestycji. W sprawie punktu dotyczącego dołożenia 30.000,00 zł na 

zakup tzw. Brygadówki, Komisja Rewizyjna jednogłośnie wydała opinię negatywną nad tym 

punktem, zaznaczając, iż należy poszukać innego rozwiązania, które mieści się w granicach 

kwoty zapisanej w projekcie uchwały budżetowej na rok 2022 czyli kwoty 120.000,00 zł. Co do 

punktu dotyczącego inwestycji pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Brzoza” 

Komisja Rewizyjna zaznacza, iż inwestycja nie powinna przekazać 1 mln zł powołując się na 

wyjaśnienia udzielone przez pracownika merytorycznego z działu inwestycji oraz zapewnienia 

Wójta Gminy Wielka Nieszawka, jednocześnie Komisja Rewizyjna zaznacza, że w innym 

przypadku, jeżeli inwestycja ta przekroczy tę kwotę, należy zwrócić powtórnie ten projekt do prac  

w komisjach i zbadać pod względem gospodarności wykonania tej inwestycji lub też 

ewentualnego odłożenia tej inwestycji na późniejszy czas. Poza tym Komisja zaznacza, iż nie 

zostały dokładnie wyjaśnione i obliczone koszty bieżącego utrzymania ten świetlicy dla budżetu 

gminy oraz warunki do spełnienia w celu otrzymania dofinansowania. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Radna Katarzyna Streich – zgłosiła wniosek formalny o ściągnięcie z punktu dołożenia  

30 tyś zł do zakupu samochodu osobowego tzw. Brygadówki 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Mieczysław Kociucki 

Radna Katarzyna Streich 

Radna Aniela Grela 

Radna Ewa Tarkowska 

Radny Arkadiusz Wyrzykowski 

Radny Ryszard Kryszewski 

Radna Aleksandra Rębacz 

Odpowiedzi udzielili: 



Kierownik Referatu Technicznego 

Pan Wójt 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie wniosek formalny Radnej 

Katarzyny Streich o ściągnięcie z punktu dołożenia  30 tyś zł do zakupu samochodu osobowego 

tzw. Brygadówki 

 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Ryszard Kryszewski, Alina Sobecka , Katarzyna Streich, 

Ireneusz Śmiechowski  

PRZECIW (8) 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Aleksandra Rębacz , Marcin Sobiech, Jadwiga 

Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Tarkowska 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy odrzuciła wniosek formalny Radnej 

Katarzyny Streich 
 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie  zmiany budżetu gminy 

Wielka Nieszawka na rok 2022 (druk nr 3). 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne:  

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz,  

Alina Sobecka , Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, 

Arkadiusz Wyrzykowski  

PRZECIW:4 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Strich, Ireneusz Śmiechowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:0 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLIX/283/2022).  

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka  

na lata 2022 - 2025. (druk nr 4) 



 

Pani Skarbnik – przedstawił projekt uchwały.    

Przewodnicząca Rady – poprosiła o zabranie głosu przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.   

Radna Katarzyna Streich – poinformowała, że na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  
nikt nie zgłosił się do dyskusji 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2022 - 2025 (druk nr 4) 

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 10 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz,  

Marcin Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, 

Arkadiusz Wyrzykowski  

PRZECIW: 3 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna Streich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Alina Sobecka, Ewa Tarkowska 

NIEOBECNI:0 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XLIX/284/2022).  

 

AD. 3 

PRZERWA 

 

AD. 4 

Przewodnicząca Rady oddała głos przewodniczącym Komisji w celu złożenia informacji  

o działalności komisji między sesjami, i tak:  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja spotkała 

się w dn. 19 maja opiniując wykorzystanie budżetu za 2021 rok, 24 maja pracowała  

nad wnioskiem udzielenia/nie udzielenia Absolutorium za wykonanie budżetu oraz 30 maja 

opiniując materiały na sesję  

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 25 maja 

opiniując materiały na sesję i rozpatrując pismo Rady Rodziców Szkoły Podstawowej  

w Małej Nieszawce.  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 



poinformowała, że Komisja spotykała 25 maja rozpatrując pismo Rady Rodziców Szkoły 

Podstawowej w Małej Nieszawce.   

Przewodnicząca Komisji Statutowo-Regulaminowej Aleksandra Rębacz– poinformowała,  

że Komisja nie spotkała się między sesjami 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i  Petycji Marcina Sobiecha – poinformował,  

że Komisja nie spotkała się między sesjami 

 

 AD. 5 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji podjętych uchwał z sesji XLVIII, 

która odbyła się 26 kwietnia 2022 roku  

 

 

AD. 8 Interpelacje i wolne wnioski 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Katarzyna Streich – poruszyła temat: 

 Budowy żłobka 

 Ile projektów mamy wykonanych na drogi w Urzędzie Gminy 

Pan Wójt – udzielił odpowiedzi Radnej 

Radna Aniela Grela – poruszyła temat: 

 Wniosku na temat remontu ORLIKA 

 Przejścia przez DK10 

 Placu Zabaw przy ul. Wiślanej 

 Petycji mieszkańców ul. Zielonej 

 Ul. Sowiej, odszkodowania ze względu na przedłużanie terminu 

Radna Aniela Grela – zgłosiła wniosek formalny w sprawie organizacji spotkania dot. budowy 

ścieżki rowerowej oraz wniosek formalny w sprawie zatrudnienia w Urzędzie Gminy Wielka 

Nieszawka w latach 2019-2022  

Radna Jadwiga Szczygielska opuściła obrady sesji 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie wniosek formalny Radnej 

Anieli Greli w sprawie organizacji spotkania dot. budowy ścieżki rowerowej  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz,  

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski, Ewa Tarkowska, Alina Sobecka, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna 

Streich 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1  

Jadwiga Szczygielska  



 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła wniosek 

formalny  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny Radnej Anieli Greli w sprawie 

zatrudnienia w Urzędzie Gminy Wielka Nieszawka w latach 2019-2022 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Aleksandra Rębacz,  

Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz 

Wyrzykowski, Ewa Tarkowska, Alina Sobecka, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Katarzyna 

Streich 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

NIEOBECNI: 1 

Jadwiga Szczygielska 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy większością głosów przyjęła wniosek 

formalny 

 

Radna Dorota Krychowiak  poruszyła temat: 

 Pojemników na odpady na ul. Topolowej (wymiana) 

 Naprawy dziury przy wyjeździe z ul. Leśnej na ul. Toruńską 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła punkt Interpelacje i wolne wnioski. 

 

Ad.9 

Przewodnicząca Rady Gminy Wioletta Szymańska podziękowała zebranym za wzięcie udziału  

w XLIX sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady.  

 

 

Nagranie sesji wraz z transkrypcją znajduje się pod linkiem:  

https://esesja.tv/transmisja/27294/xlix-sesja-rady-gminy-31052022.htm 

 

 

Protokołował                                                           Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Miłosz Paliwoda                                                          (-) Wioletta Szymańska 


